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                                               I N T E R P E L A C J A 

 

W dniu 31.08.2017r. w trosce o wygląd naszego miasta, a w szczególności 

mając na względzie ład i szeroko rozumianą estetykę przestrzeni publicznej 

składałam interpelację, aby na wzór innych miast powołać w Ciechanowie 

Społeczną Radę ds. Estetyki. 

Rada ta byłaby niezależnym organem opiniodawczym i doradczym Prezydenta 

Miasta Ciechanów w zakresie  dbania o estetykę i jej poprawę, opiniowałby 

różne projekty kształtujące naszą przestrzeń miejską na etapie ich tworzenia , 

przyjmowałaby i opiniowała wszelkie inicjatywy mieszkańców mające wpływ na 

wygląd naszego miasta. 

Członkami Rady powinni zostać lokalni artyści, historycy sztuki, architekci ( w 

tym architekci zieleni). 

Niestety moja interpelacja spotkała się z niezrozumieniem i odmową ze strony 

władz miasta.  

Tymczasem  decyzje podejmowane bez udziału osób kompetentnych budzą 

wiele kontrowersji, jak chociażby wygląd fontanny na ul.Warszawskiej, pasażu 

Marii Konopnickiej, czy też projektu na mural z okazji 100-lecia Odzyskania 

Niepodległości. 



List protestacyjny, który wczoraj otrzymaliśmy od ludzi sztuki mieszkających w 

Ciechanowie jest tego żywym dowodem. Dysponujemy w Ciechanowie dużym 

kapitałem ludzi utalentowanych, profesjonalistów, dla których niezwykle ważny 

jest estetyczny wizerunek Ciechanowa.  

Apelują do nas ,, nie zaśmiecajmy naszej przestrzeni życiowej pracami 

zrobionymi niechlujnie, nieprofesjonalnie”. 

 Skorzystajmy z ich zdolności, wiedzy i wrażliwości artystycznej dla  naszego 

wspólnego dobra, abyśmy mogli być dumni z naszego miasta.  

Społeczna Rada ds. Estetyki w żaden sposób nie będzie kolidowała z powołaną 

przez Prezydenta Miejską Komisją Urbanistyczno-Architektoniczną. Członkowie 

tej komisji mogą znaleźć się w tej Radzie. 
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